
Let’s Innovate!

Connect. Collaborate. Co-Create.

The world around us is changing fast, help us
to expand the Open Innovation network inside
and outside of Siemens

The Open Innovation Team (CT TIM) is looking for a Working Student
(20h/week):
She/he will help to:
§ Further develop a corporate Open Innovation Program
§ Build a sustainable Open Innovation community to accelerate Open Innovation within Siemens
§ Organize and conduct internal webcasts to inform and educate Siemens employees from all over the

world
§ Support Open Innovation initiatives such as Co-Creation Challenges, Hackathons, etc.
§ Identify and facilitate various Open Innovation methods, gain insights into technology and innovation

management on a corporate level

Your profile:
§ Currently enrolled in Bachelor/Master in the following disciplines: Innovation Management,

Technology Management, Communication Science, Business Administration, Entrepreneurship.
§ Solid Microsoft-Office skills (PowerPoint, Excel etc.)
§ He/she should be open minded, have a visionary mindset, a hands-on mentality and enthusiasm

Die Zentralabteilung Corporate Technology (www.ct.siemens.com) nimmt mit ihren weltweit über 1.900 Forschern innerhalb der
Forschung und Entwicklung von Siemens eine besondere Stellung ein: Sie wirkt als internationales Netzwerk der Kompetenzen und
weltweit als Partner für Technologie und Innovationen
Innerhalb von Corporate Technology ist Visioning & Scouting Teil der Strategieabteilung Technology & Innovation Management
(TIM). TIM richtet den Blick in die technologische Zukunft und definiert Technologiethemen und -projekte für Corporate Technology und
Siemens.

Happy to
receive your
application:

christoph.krois
@siemens.com


